
Referat 
Årsmøde i Ladies Section


Skærbæk Mølle Golfklub Ølgod

Tirsdag den 26. september 2023 kl. 17.00 

Ref.: Rita Jensen

1 Valg af ordstyrer Karen Teglgaard

2 Formandens beretning Godkendt med klap

3 Fremlæggelse af regnskab og god-
kendelse

Der blev spurgt ind til ubrugte matadorpenge. Det holdes 
der ikke regnskab med. Det er kun de enkelte medlemmer 
som ved om de har fået antallet til at gå op.

 Regnskabet blev godkendt med klap

4 Valg af bestyrelse og 1 suppleant På valg er:

Mette Møller Kristensen, genopstiller ikke

Aase Tang Toft, genopstiller ikke

Rita Jensen, genopstiller ikke

Inge Lise Raunkjær, genopstiller

Det blev fremført, at klubben ikke kan eksistere uden at 
medlemmerne er villige til at tage en tørn i bestyrelsen, 
naturligvis med respekt af at den enkelte kan have per-
sonlige grunde til ikke at kunne påtage sig opgaven for 
nuværende.

Efter en runde med forslag til kandidater, blev følgende 
valgt, 

Lisbet Johannessen

Birgit Hansen

Inge Lise Raunkjær

Annie Hykkelbjerg, som suppleant

5 Behandling af indkomne forslag Ingen indkomne forslag

6 Eventuelt Forslag/opfordringer:

Kan man knytte en fast mentor til nye medlemmer af LS.

Vigtigt at nye med højere handicap ikke føler sig presset 
på tid.

Opfordring til at genoverveje champagnematch. Selv om 
det måske ikke giver det store overskud til LS, er der ind-
tægter til golfklubben fra A11 medlemmer og proppenge. 
Manglende tilslutning udefra kan skyldes, at andre klub-
ber selv har ladies om tirsdagen. 

Nyhedens interesse er væk - det bliver for sent. Kan mat-
chen flyttes til fredag eller lørdag?

Solheim. Ingen kommentarer ud over at vi vandt

Er blå tee en god idé?

- Nej

- Spændende, tvinger én til at tænke anderledes

- OK sidst eller først på sæsonen  


Karen Teglgaard afsluttede mødet med at takke for en 
god debat.

Der var klap til bestyrelsen for indsatsen, og stor tak til de 
afgående bestyrelsesmedlemmer - specielt Mette og Aase 
for rigtig mange års kæmpe indsats.


